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Skrivelse om skolidrottslokaler 

Svar på skrivelse från (C), (M) och (L)  

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Sammanfattning 
Christina Petersson (C), Gustav Johansson m.fl. (M) och Peter 
Backlund (L) har lämnat in en skrivelse där de lyfter att tre av 
förvaltningens skolor i Vantör har idrottslokaler som inte går att 
boka utanför skoltid. De tycker att det är önskvärt att 
skolidrottslokaler ska kunna bokas och undrar därför vad 
förvaltningen tänker göra för att få till en ändring på de tre berörda 
skolorna. 

Förvaltningen håller med författarna av skrivelsen om att det är 
önskvärt att stadens skolors idrottshallar går att boka utanför 
skoltid. I samband med skrivandet av detta tjänsteutlåtande 
kontaktade förvaltningen de tre skolorna. Bäckahagens skola 
meddelade att deras två idrottshallar har varit bokningsbara sedan 
oktober i år. Ormkärrsskolan utreder möjligheterna att göra deras 
idrottshall bokningsbar och Snösätraskolan vill att deras 
idrottshallar ska kunna bokas, men saknar idag låssystem och 
personal som skulle möjliggöra det. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner tjänsteutlåtandet som svar på skrivelsen. 

Bakgrund 
Christina Petersson (C), Gustav Johansson m.fl. (M) och Peter 
Backlund (L) har lämnat in en skrivelse om bokningsbara 
idrottslokaler på stadsdelsområdets skolor. 

Skrivelsen kom till förvaltningen den 16 november 2023. 

Ärendet 
Författarna av skrivelsen beskriver hur föreningslivet har ett 
ständigt behov av att kunna nyttja stadens skolidrottslokaler. Vidare 
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påpekar de att det i budget för 2022 fanns ett uppdrag för 
idrottsnämnden och utbildningsnämnden att öka nyttjandet av dessa 
lokaler.  

De hänvisar till en skrivelse till utbildningsnämnden, som visade att 
det i staden fanns totalt 35 skolor med egna idrottslokaler som inte 
går att boka via stadens bokningssystem. Inom Enskede-Årsta-
Vantörs stadsdelsområde hamnade Bäckahagens skola, 
Snösätraskolan och Ormkärrsskolan inom denna kategori. 

Författarna av skrivelsen anser att det är önskvärt att dessa 
idrottslokaler ska gå att boka, eftersom det råder brist på 
idrottslokaler i staden vilket påverkar barns möjligheter att idrotta.  

Skrivelsen avslutas med en fråga om hur förvaltningen ska verka för 
att berörda skolidrottslokaler ska gå att boka via stadens 
bokningssystem. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom Administrativa avdelningen 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen håller med författarna av skrivelsen om att det är 
önskvärt att stadens skolors idrottshallar går att boka utanför 
skoltid.  Utöver den direkta vinsten av att det möjliggör för 
föreningar att bedriva idrottsverksamhet för bland annat barn och 
unga, bidrar det till att befolka stadsdelsområdets offentliga miljöer 
och förbättra upplevelsen av skolgårdar under kvällar.  

Förvaltningen har varit i kontakt med de tre skolorna som skrivelsen 
lyfter fram. Bäckahagens skola meddelade att deras två idrottshallar 
har varit bokningsbara sedan oktober 2023. Ormkärrsskolan 
meddelar att de tycker att det är önskvärt att det finns goda 
förutsättningar för barn och unga att idrotta, och att de har börjat 
utreda möjligheterna att göra deras idrottshall bokningsbar. 

Snösätraskolans idrottshall har enligt skolan nyligen renoverats, 
men de anser att befintligt låssystem inte är anpassat för att hallen 
ska kunna bokas utanför skoltid. De bedömer också att det behövs 
en kvällsvaktmästare, vilket de idag inte har möjlighet att 
tillhandahålla. De är däremot positivt inställda till att idrottshallen 
ska göras bokningsbar, om de kan få stöd med att uppgradera 
passersystemet. 

Förvaltningen anser att det är positivt att de två skolor som idag inte 
har bokningsbara idrottshallar vill ändra på detta. I olika 
samverkansforum inom staden kommer förvaltningen fortsätta att 
bevaka frågan. 
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Barnrättsperspektiv 
Skrivelsen berör barn och ungas möjligheter till idrottsutövande, 
vilket bland annat faller inom ramen för artikel 31 från 
barnkonventionen om att barn ska ha rätt till lek, vila och fritid. 
Förvaltningen anser att det är positivt för barn och unga om stadens 
skolors idrottslokaler i så hög grad som möjligt är tillgängliga för 
idrottsverksamhet utanför skoltid. 

Jämställdhetsanalys 
Förvaltningen bedömer att en hög tillgång till lokaler för idrott kan 
främja variation i idrottsutbudet, vilket kan gynna möjligheterna till 
idrottande för både flickor och pojkar.  

Förslag 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Anders Carstorp  Anna Larsson 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning 
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